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Op 5 september 2022 heeft een informatiebijeenkomst plaatsgevonden voor de direct omwonenden. Een 

avond met veel vragen en emoties. Op deze avond is een toelichting gegeven op het proces door burgemeester 

Haverkamp, wethouder Bekhuis en vertegenwoordigers van het COA. Er was volop ruimte voor vragen en de 

beantwoording hiervan. In deze nieuwsbrief laten we de hoofdlijnen nogmaals terugkomen en geven we een 

korte vooruitblik op de komende weken. Op www.tubbergen.nl/asielzoekers zijn meer vragen en antwoorden 

terug te vinden van deze avond en ook van vragen die in de afgelopen periode zijn gesteld.  

 

Betrokkenheid inwoners bij vaststelling kaders op hoofdlijnen 

De gemeente heeft in de weken voorafgaand aan het gesprek met de staatssecretaris Eric van der Burg, een 

vertegenwoordiging van het COA en het College van Burgemeester en Wethouders, intensief en meerdere 

malen gesproken met een vertegenwoordiging van de direct omwonenden. Tijdens het gesprek d.d. 31/08/22 

is het voornemen van de staatssecretaris besproken en heeft het Rijk de noodzaak van opvang van asielzoekers 

benadrukt. Het college heeft voorwaarden ingebracht in het verlengde van de motie van de gemeenteraad van 

30 augustus 2022 en de inbreng van direct omwonenden.  

 

Het gesprek op 31 augustus is een bestuurlijke afstemming geweest, waarbij is gesproken over de kaders voor 

de invulling van de opvang. Bij deze bestuurlijke gesprekken zijn geen inwoners aanwezig.  

 

Het daadwerkelijk meepraten door direct betrokkenen en inwoners kan in een latere fase. Hiervoor wordt nog 

een begeleidingscommissie ingericht.  

 

Uitkomst afstemming Rijk 

Het gesprek op 31 augustus jl. heeft geleid tot een overeenkomst op hoofdlijnen die op 2 september definitief 

met elkaar is afgesproken. Het college heeft de inbreng van de gemeenteraad en de direct omwonenden zo 

goed mogelijk meegenomen om te komen tot de overeenkomst met de kaders op hoofdlijnen. Het Rijk en het 

COA hebben ook een aantal uitgangspunten, waar zij niet in tegemoet willen komen. Op 2 september heeft 

terugkoppeling plaatsgevonden aan de raad en aan een vertegenwoordiging van de direct omwonenden over 

de uitkomsten. 
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In de overeenkomst zijn kaders gesteld op het gebied van de aantallen, het plaatsen van units, de samenstelling 

van de groep én er is ruimte voor inspraak voor inwoners als het gaat om de uitwerking van het 

bestuursakkoord. In de gesprekken met de vertegenwoordiging van de direct omwonenden en in de motie van 

de raad is de eindtijd nadrukkelijk ingebracht als belangrijk punt om mee te nemen in de gesprekken met het 

Rijk. Dit is in het bestuurlijke gesprek op 31 augustus ook nadrukkelijk en intensief aan de orde geweest. Helaas 

is het niet gelukt een daadwerkelijke eindtijd te koppelen aan het verblijf.  

 

Dit heeft geleid toe het opnemen van de volgende passage in de kaders:  

Mochten het aantal asielzoekers zodanig dalen en wordt voorzien dat gedurende langere periode opvang in 

Albergen niet noodzakelijk is, het COA als eerste in overleg treedt met de gemeente over de toekomst van het 

pand. 

Andere afspraken over een einddatum zijn niet mogelijk gebleken. Dit hadden we graag anders gezien. Ook 

inwoners hadden dit graag anders gezien. Dat is nogmaals geuit op de bijeenkomst op maandagavond  

5 september 2022.  

 

Vervolgstappen en feitenrelaas 

Tijdens de bijeenkomst is gevraagd naar de vervolgstappen en een feitenrelaas. In nieuwsbrief 1, nieuwsbrief 2 

en nieuwsbrief 3 zijn de (vervolg)stappen steeds opgenomen. Dit blijven we doen in de brieven die volgen. Het 

feitenrelaas, zoals dit door de omwonenden wordt genoemd, is opgenomen in het activiteitenoverzicht in de 

raadsbrief van 21 augustus 2022. Deze informatie is te vinden op www.tubbergen.nl/asielzoekers.  

 

Veiligheid 

Tijdens de bijeenkomst zijn veel zorgen geuit over de veiligheid in de omgeving van het asielzoekerscentrum. Er 

wordt een uitgebreid veiligheidsplan opgesteld. Dat doen de gemeente en het COA samen met de directe 

omwonenden en andere betrokken partijen, zoals de politie. Inwoners kunnen zich aanmelden om hierover 

mee te praten. Het plan wordt op die wijze toegespitst op de situatie in Albergen.  

 

Hoe verder? 

Ondertussen lopen de ontwikkelingen door. Het COA is eigenaar van het pand aan de Gravendijk 6 en gaat het 

gebouw de komende weken gedeeltelijk leegruimen. Denk hierbij aan aanwezige voorraden en hotelinventaris. 

Verder wordt een ICT-verbinding aangelegd voor de brandwacht en gaan inspectieonderzoeken en een eerste 

schouw met de brandweer plaatsvinden. Bouwactiviteiten in het hotel vinden nog niet plaats. Het COA wacht 

de definitieve besluitvorming af. Inmiddels is de noodverlichting uitgezet, waarmee de klachten over de 

bouwlampen hopelijk zijn verholpen.  

 

Een andere vervolgstap is de aanvraag van een omgevingsvergunning door het COA bij de gemeente om 

asielzoekers te kunnen opvangen. Dit gaat op korte termijn plaatsvinden. Normaal gesproken moeten 

belanghebbenden aanvragen voor vergunningverlening zelf in de gaten houden via de formele publicaties in de 

huis-aan-huis krant Op en Rond de Essen en het digitale Gemeenteblad. Wij zorgen dat wij naast de formele 

publicaties, ook een bericht opnemen in de nieuwsbrief en op www.tubbergen.nl/asielzoekers als de 

omgevingsaanvraag van het COA wordt ontvangen.  

 
Respect en dialoog 

Tijdens de bijeenkomst liepen de emoties best hoog op. De gemeente vindt dat er ruimte moet zijn voor 

emotie. Het is belangrijk om hierbij respect te hebben voor elkaars standpunten en ruimte te geven aan de 

dialoog.  

 

De gemeente en het COA willen graag in gesprek met de direct omwonenden blijven. Er is tevens behoefte om 

afspraken te maken over wederzijdse verwachtingen en de wijze waarop we met elkaar in gesprek gaan.  
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Informeren van de omgeving 

De komende periode houden we de direct omwonenden en andere geïnteresseerden op de hoogte van 

ontwikkelingen via deze nieuwsbrief. Een groep inwoners uit Albergen heeft gevraagd om een extra 

informatiebijeenkomst. Wij gaan met deze groep in gesprek.  

 

Blijf op de hoogte 

Vragen of opmerkingen kunnen verstuurd worden aan asielzoekers@tubbergen.nl. De gemeente reageert zo 

spoedig mogelijk. Iedereen die op de hoogte wil blijven, kan zich aanmelden voor deze nieuwsbrief via 

hetzelfde mailadres. Op die wijze willen we ook de betrokken inwoners informeren voor wie nog geen 

informatiebijeenkomst heeft plaatsgevonden. U kunt deze nieuwsbrief ook doorsturen.  

 

Vragen over het pand aan de Gravendijk 6 kunnen worden gericht aan albergen@coa.nl. 

 

De antwoorden op de vragen die zijn gesteld tijdens de bijeenkomst, zijn opgenomen in het overzicht met veel 

gestelde vragen op www.tubbergen.nl/asielzoekers. Op deze website zijn ook alle ontwikkelingen te volgen. 

Vragen die nu nog onbeantwoord zijn, volgen in een later stadium.  
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